
Ang vattendebitering mm 
 
Hej alla! 
 
Ånyo tvingas föreningen vidtaga extraordinära åtgärder och lösningar. Som vi senast skrev 
har vi problem med att få uppgifter från Brunata som läser av alla våra mätare. Problemen 
har fortsatt och trots att vi fått löften om omedelbar leverans av listor har vi ännu inte fått 
dem. Det gäller avläst individuell vattenförbrukning från den 30/4 fram till nu. Avläsningen 
gjordes för en vecka sedan. Vi såg bilen i vårt område. Det här kan inte fortsätta på detta 
sätt. Styrelsen har därför inlett ett arbete med att undersöka förutsättningar för ett annat 
nytt system för mätning och avläsning. Förhoppningsvis kan vi redovisa utredningen med 
förslag till lösning inom kort. Aktuell förbrukning ska vi dock kunna redovisa med december 
månads avisering. 
 
Utöver detta har våra revisorer kommit med ett påpekande om att den extradebitering av 
kvartalsavgiften vi gjorde om 542 kr inte var tillräcklig för att debiteringslängden ska bli rätt 
för 2023. Beslutad årsavgift skulle vara 2240 per kvartal men vi har hittills bara debiterat tre 
kvartal med 2240 kr. Debiteringen som kommer att göras december 2023 avser första 
kvartalet 2024 och kan därför inte räknas in i 2023 års siffror.  
 
För att försöka undvika att alla debiteringar kommer koncentrerat i slutet av december gör vi 
därför nu ett separat utskick av denna extra debitering.  
 
Vi beklagar att det blivit så här. 
 
Frågor besvaras gärna av styrelsen. 
 
Med vänlig hälsning 
 
 
 


